
 

 

 

 

 

 

 

Veurne 

 

  

Als stafhouder balie Veurne 2015-2017 heb ik de fusieplannen vanaf het voorjaar 2016 van dicht 

bij meegemaakt. Ik werd lid van het Orgaan (april 2016) en voorzitter Commissie juridische 

tweedelijnsbijstand in voorbereiding nieuwe balie. Gedurende 5 jaar zetelde ik in de Algemene 

Vergadering OVB te Leuven. In de Raad van Orde te Veurne was ik achtereenvolgens penning-

meester  (twee jaar) en voorzitter BJB (vijf jaar), stafhouder en ben thans lid als pro-stafhouder. 

In 2013 schreef ik een boek over 45 jaar balie Veurne.  In de periode 1994-1996 was ik voorzitter 

conferentie Jonge Balie Veurne. 

Ik wens mijn betrokkenheid bij de baliewerking verder te zetten op provinciaal vlak als lid van de 

Raad van Orde, met bijzondere interesse voor volgende materies : eerste – en tweedelijn-

bijstand, permanente vorming,  gerechtelijke mandaten, derdenrekeningen. Tegelijk wil ik  

waakzaam zijn voor het behoud van Rechtbankafdelingen en nabijheidsrechters voor elke West-

Vlaamse burger. 


